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Commercial Bank of Dubai





	طلب خدمة

"كشف الحساب الإلكتروني"


	CUSTOMER INFORMATION 
	بيانات العميل

	Customer Name 

اسم العميل
Date

التاريخ 

RIM No.

رقم العميل 

Branch

الفرع 

Home E-mail Address

البريد الإلكتروني -المنزل

Business E-mail Address

البريد الإلكتروني- العمل
Send statement to

Home ( المنزل

Business ( العمل
Both ( الاثنان
إرسال كشف الحساب الى
Registration type

New ( جديد
Update ( تعديل
Cancel ( إلغاء
نوعية الطلب


	


	The Manager, 

Commercial Bank Of Dubai p.s.c
	السيد مدير ،

بنك دبي التجاري ش.م.ع

	
	

	I/we request Commercial Bank of Dubai to send my account statement of above Account Monthly to my e-mail address.
	انا / نحن اطلب / نطلب من بنك دبي التجارى ش.م.ع إرسال كشف / كشوف الحساب المذكور أعلاه شهرياً  الى عنوان البريد الالكتروني المبين اعلاه.


	In consideration of your accepting, at my/our request to send account statement through e-mail, I/We hereby agree to the following terms and conditions for Attijari e-Statement services: 
	مقابل قبولكم لطلبي / طلبنا إرسال كشف / كشوف الحساب عبر البريد الإلكتروني أوافق / نوافق بموجبه على الشروط و الأحكام الخاصة بخدمة كشف حساب الإلكتروني :

	· By subscribing for e-Statement, I/We will receive account statement at above given e-mail address, and agree that hard (paper) statement will no longer be mailed to me/us in future.


	· بالإشتراك في كشف الحساب الإلكتروني ، سأستلم / سنستلم كشف / كشوف الحساب عن طريق عنوان البريد الإلكتروني أعلاه، و أوافق / نوافق على عدم الاستمرار في إستلام كشف / كشوف ورقية مستقبلاً .

	· I/We will advise the bank well in advance if the above e-mail address is changed.


	· سيتم إشعار البنك مسبقاً في حال تغيير البريد الإلكتروني .

	· I/We confirm that we have the available software and equipment required to view and print account statement, and have provided a valid email address to receive account statement in an Adobe Acrobat (pdf) format.
	· أؤكد/ نؤكد بأن لدينا البرمجيات و الأجهزة المطلوبة لمطالعة و طباعة كشف / كشوف الحساب، و انه قد توفرت / وفرنا عنوان بريد إلكتروني سار لإستلام كشف / كشوف الحساب على شكل (أدوب أكروبات) (PDF)

	· I/We understand that e-mail facility is free of cost, however bank reserves the right under its sole discretion to charge for the service without any notice
	· أعلم / نعلم أن خدمة إرسال كشوفات الحساب مجانية، إلا أن البنك يحتفظ بحقه و بإرادته المنفردة في فرض رسوم على هذه الخدمـة بدون سابق إشعــــار.

	· I/We agree that e-mail statement is not a secure method of information, due to any errors, delays or problems in transmission or unauthorized /illegal interception, alteration, manipulation of electronic data or other wise caused by using e-mail as a means of transmission and the bank shall not be liable to me/us and same shall not be considered as a breach by the bank of banker-customer confidentiality.
	· أوافق / نوافق بأن كشف الحساب الإلكتروني ليس طريقة آمنة للمعلومات و البيانات ، و لا يكون البنك مسؤلاً تجاهي / تجاهنا و لا يعتبر ذلك بمثابة إخلال بالسرية المصرفية و ذلك نتيجة أي خطأ أو تأخير أو مصاعب في الإرسال أو الإختراق الغير قانوني أو تغيير أو معالجة البيانات الإلكترونية أو غير ذلك. 

	· I/We agree to indemnify the bank from any and all responsibility/liability arising from such misuse and agree not to hold CBD for any such act and hold CBD free and harmless from all losses, cost, and damages, expenses that may be suffered by me/us.
	· أوافق / نوافق على تعويض البنك عن أي مسؤولية قد ينتج من سوء الإستعمال و نوافق على إعفائه و عدم مساءلته عن أي أضرار و خسائر و مصاريف يمكن أن أتكبدها / نتكبدها نتيجة لذلك.

	· I/We agree to verify the correctness of each transaction and to notify the bank within 7 days from receipt of my/our statement any irregularity, omission or debit/credit wrongly made, failing which the statement shall be construed as correct.
	· أوافق / نوافق على التحقق من صحة كل عملية و إخطار البنك بأي إختلافات أو سهو أو خطأ في أي قيد دائن أو مدين و ذلك من خلال سبعة أيام من تاريخ إستلام كشف/ كشوف حسابي / حسابنا ، و إلا اعتبر الكشف صحيحاً.

	· This e-mail service is provided by the bank entirely at my/our sole risk and responsibility, which can be withdrawn by the bank at any time, without notice to me. In case if the facility is withdrawn due to any reason whatsoever, the bank shall continue sending hard (paper) statement at postal address available with the bank at the same frequency mutually agreed for mailing statement.
	· إن خدمة إرسال كشوفات الحساب هذة مقدمة لي من قبل البنك تحت كامل مسئوليتي / مسئوليتنا المنفردة ، و يمكن للبنك أن يسحبها في أي وقت بدون إخطاري، وفي حال سحب هذة الخدمة لأي سبب كان ، فإن البنك سيستمر في إرسال كشف / كشوف الحساب الورقي على عنواني البريدي الموجود لديه و عن المدة المتفق عليها.

	· I/We understand that Commercial bank of Dubai will transmit e-statement on given e-address and that CBD will not be responsible for delayed e-statement or for non-receipt of e-statement due to suppression, disruption, blocking, filtering of e-mail by the applicant’s organization (email control regimen).
	· أعلم / نعلم ان بنك دبي التجاري سيقوم بإرسال كشف / كشوف الحساب على العنوان الإلكتروني المعين المذكور، و أن البنك غير مسؤول عن أي تأخير في إستلام كشف / كشوف الحساب أو عدم إستلامه نتيجة إيقاف ، إغلاق ، تنقية للبريد الإلكتروني بواسطة الجهة المشترك لديها (الجهة المتحكمة في الإشتراك).

	
	

	
	
	

	
	

	
	
	



CB/E/104





Signature of Account Holder/s 








توقيع العميل/العملاء                     





CB/E/104





Verified by:  		 ----------------------------------





Date of e-statement registered:





         /             /        











RIM NUMBER





 Signature Verified by: 		______________________	





Branch











         /             /        





Date application received: 





For Bank use only                                                                                                                    لإستخدام البنـــــــك فقط









